
STATUSVURDERING FOR KONTROLLUTVALGETS 
VIRKSOMHET 
 
Nedfor følger noen påstander om kontrollutvalgets arbeid . Hvordan er deres oppfatning av 
dette? 

• Vi jobber på oppdrag fra fylkestinget 
o Er det noe i samhandlingen med fylkestinget som kunne vært bedre?  

• Kan ta opp saker på eget grunnlag. Er det forhold som kontrollutvalget opplever som 
krevende eller som kunne vært bedre? Det kan for eksempel være: 

o krevende å få oversikt 
o sette saker på dagsorden 
o kjøre saken helt ut men også «snu i tide» 

• Upolitisk og objektiv opptreden som ikke overprøver politiske prioriteringer. Føler dere at 
dette går greit, eller er det noe som kunne vært gjort bedre eller forhindrer dette ? 

• Skal jobbe ut fra konsensus-prinsippet, og fatter sine vedtak i møter. Føler dere at 
utvalget har tillit til hverandre og til sine «medhjelpere», eller er det noe som kunne vært 
gjort bedre eller forhindrer dette? 

• Kontrollutvalget ønsker å ha et forhold som er preget av tillit til aktørene i egenkontrollen. 
Føler dere at det er respekt og forståelse for hverandres roller? 

• Legger kontrollperspektivet til grunn for sitt arbeid og sine spørsmål.  
Kjenner utvalget sin rolle og er bevisst på hvilke spørsmål de stiller? 

• Driver egenkontroll innenfor egen fylkeskommune og samordner sin kontroll med statlige 
myndigheter.  
Har dere en god nok oversikt statlige tilsyn? 

• Følger opp fylkeskommunen sine eierskap. 
Har dere en god nok oversikt over fylkeskommunens eierskap? 

• Er ikke et klageorgan for fylkeskommunale vedtak men kan ta imot henvendelser.  
Kontrollutvalget må henvise til riktig organ og vurdere om det er noe i henvendelsen som 
kan være av interesse for kontrollutvalget.  

• I forvaltningsrevisjonsrapporter skal utvalget med anbefalinger som skal vedtas av 
fylkestinget. Opplever dere at det er interesse for arbeidet både politisk, administrativt 
og blant innbyggere? 

• Skal bidra til læring og forebygging av feil og uregelmessigheter. 
Opplever dere at andre har en oppfatning av egenkontroll er positivt og skal bidra til 
læring? 

• Kontrollutvalget skal følge opp anbefalinger som er gitt i forvaltningsrevisjoner og i 
eierskapskontroller.  
Opplever dere at dere får svar på om det har bidratt til læring? 

• Kontrollutvalget jobber etter bestiller-modellen når det bestilles forvaltningsrevisjoner. 
Føler dere at dere får utarbeidet  presise nok bestillinger. 

• Kontrollutvalgets ressurser er vedtatt gjennom et årlig budsjett som bestemmes av 
fylkestinget. Føler dere at utvalgets ressursramme er dekkende?   



• Har dere innspill til hvordan utvalget kan kommunisere sitt arbeid og sine resultater både 
eksternt og internt? 

• Noe vi har glemt eller noe dere vil legge til? 
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